
Referat	fra	FAU-møte	27.	november	2017	

	

Sted:	Salangen	skole,	personalrommet	

Til	stede:		

Klasse	 Navn	
1.	 Silje	R	Dørum	
2.	 Camilla	Reite	
3	 Veslemøy	Herskedal		
4a		 Terje	Bertheussen	
4b	 Harald-Rune	Fjeldstad	
5	 Silje	R	Dørum	
6a	 Ikke	møtt	
6b	 Forfall	

7	 Kjell	Ove	Jensen	
8	 Stian	Eggen	
9a	 Veronica	Daleng	
9b	 Ingrid	B.	Frantsen	
10	 Anna	A.	Løkse	

	

Saker:		

	Valg	for	skoleåret	17/18	

	

Fau	består	av	en	klassekontakt	fra	hvert	klassetrinn.	Dersom	må	trinn	med	flere	klasser	velge	hvem	
som	er	representant.	Leder,	nestleder	og	en	tredje	representant	som	også	møter	i	SU	forsøkes	valgt	
med	en	fra	hvert	trinn.	Oversikten	over	neste	års	FAU	ser	dere	nedenfor.		

	

	

Klasse	 Representant	 Vara	 	
1.	 Silje	Dørum	 Marte	Sørensen	 	
2.	 Camilla	Reite	 Bine	Walle	Olsen	 	
3.	 Marit	Hansen	 Veslemøy	Herskedal	 	
4.	 Harald-Rune	Fjeldstad	(Leder,	møter	i	SU)	 Kenneth	Heggelund	 	
5.	 Silje	Dørum	 Lasse	Mortensen	 	
6.	 Marit	Sagerup	 Tor	M	Østvik	 	
7.	 Kjell	Ove	Jensen	(Nestleder,	møter	i	SU)	 Krister	Kvien	 	
8.	 Stian	Eggen	 Frank	Knutsen	 	
9.	 Ingrid	B	Frantsen	(Representant	til	SU)	 Veronica	N	Daleng	 	
10.	 Anna	Aglen	Løkse	 Dagmar	Johansen	 	

	

	

	



	

	Ny	romfordeling	på	skolen	pga	arealsituasjonen	samt	permittering	av	elever.	

Skolen	informerte	om	årsaken	til	ny	klasseromsfordeling.	Kort	fortalt	har	rommene	vi	har	brukt	ikke	
vært	store	nok	ifht	til	arealnorm.	Faktorer	som	spiller	inn	i	tillegg	til	rommenes	faktiske	størrelse	er	
utforming,	plassering	av	skillevegger,	bærevegger,	vasker,	dører	og	øvrig	innredning.		Vi	har	nå	
kommet	med	en	romfordeling	som	løser	romsituasjonen,	men	det	går	på	bekostning	av	spesialrom	
og	kantina.		

	

Fra	foreldregruppa	ble	det	spurt	om	kantina	og	om	det	var	lovlig	å	sette	opp	fast	eller	midlertidige	
innredning	i	utgangen	mot	Hallen.	Utgangen	er	merket	som	rømningsvei.	Rektor	tar	saken	opp	med	
teknisk	sjef	som	sjekker	opp	og	gjør	eventuelle	utbedringer.		

	

17	eventuelt:		

• Livsgledeskole:	Det	er	et	ønske	om	at	skolen	blir	en	livsgledeskole.	Dette	er	et	
lavterskelsamarbeid	med	sykehjem	der	skolen	og	sykehjemmet	gjør	aktiviteter	sammen.	
Saken	forberedes	og	meldes	opp	til	elevrådet	og	SU.	

• Informasjon:	Foreldre	opplever	at	informasjon	kommer	på	flere	kanaler,	deriblant	Facebook,	
mail,	tekstmelding	og	ranselspost.	De	ønsker	et	bedre	system.	Skolen	kjenner	til	
utfordringen	og	dette	løses	når	læringsplatformen	Skooler	setttes	i	drift.		

• Forslag	om	at	skolen	skal	delta	på	aktiviteter	knyttet	opp	til	Tv-aksjonen.		
• Informasjon	om	mobbeombud.	Ombudet	kjører	kurs	(	storforeldremøte)	ov	vi	forsøker	å	få	

til	et	slikt	møte	i	løpet	av	skoleåret.		

	

	

MØTEPLAN	

FAU		

• mandag		5	februar		
• Torsdag	15.	Mars	
• Onsdag	26.	April	
• Ved	behov	settes	det	på	aprilmøtet	et	møte	i	juni,	men	erfaringsvis	er	det	ikke	behov	så	

sent!	

Samarbeidsutvalget	

• Fredag	12.	januar	
• Onsdag	11.	april	

	


